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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága üléséről 
 
Az ülés  

időpontja: 2017. augusztus 2. 

helye: Csengelei Közös Önkormányzati Hivatal Pusztaszeri Kirendeltsége 

ülésterme 

(6769 Pusztaszer, Kossuth u. 45.) 

minősítése: nyilvános 

jellege: rendes 

 

sorszáma: 2017/5 

 
Jelen vannak: 
 Sági Mihály elnök 

Kósáné Buknicz Mária tag 

Máté Gábor polgármester 

dr. Jaksa Tibor aljegyző 

Tóth Mónika jegyzőkönyv-vezető 

Hiányzik: 

- igazoltan: Kovács Andrásné tag 

- igazolatlanul: - 

 
Sági Mihály elnök: Megállapítom, hogy a bizottság háromból két fő jelenlétével határozatképes, a 
munkánkat megkezdjük. Köszöntöm a polgármester urat, jegyző urat. A meghívó szerint három 
napirendi pontunk van. Aki így elfogadja a napirendi pontokat, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
47/2017.(VIII.2.)EB. határozat 
 
Tárgy: Napirendi pontok elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága elfogadta az alábbi 
napirendi pontok megtárgyalását: 
 
1.) Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2017. évi költségvetéséről szóló 2/2017.(III.16.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 
2.) Pusztaszer Községi Önkormányzat szociális célú tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó kiegészítő 

támogatás saját forrás vállalása 
3.) Saját forrás vállalása tanyasi közösségi tér kialakítására kiírt pályázaton 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
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1. napirendi pont: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2017. évi költségvetéséről 
szóló 2/2017.(III.16.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 
Sági Mihály elnök: Kezdjük is mindjárt az elsővel. Van-e valakinek hozzáfűznivalója? Megnéztem, 
benne van a költségvetés módosításával az 5 millió forint a többi egy kötelező teljesítés. Lenne egy 
dolog, a gyerekek tavaly megkapták a támogatást iskolakezdésre, most hogy legyen. Én nem 
tudtam kivenni belőle, hogy áll az a pénz, van-e egyáltalán rá keret? Azt javaslom, hogy 
foglalkozzatok vele.  
 
Máté Gábor polgármester: Foglalkozunk vele, és mihelyt úgy látjuk, hogy van alkalmas döntési 
helyzet, akkor összeülünk és megbeszéljük. Ezt elő kell készíteni, hogyan fizetjük ki, meg egyéb 
dolgok.  
 
Sági Mihály elnök: Elfogadjuk a napirendi pontot ezzel a kiegészítéssel. A továbbiakban is csak az 
ide járó gyerekek kapják meg ezt a támogatást.  
 
Máté Gábor polgármester: Annyi különbséggel, és ebben igaza volt a Palinak, és ezt idén majd 
lehet, hogy kompenzáljuk is, hogy van három olyan gyerek, aki nem azért nem ide jár iskolába, 
mert a szülők elvitték innen, hanem azért, mert retardáltak, valamilyen hátrányuk van, és ezért 
járnak máshová. Mindenképpen bevennénk a rendszerbe, hogy aki nem szülői döntés alapján, 
hanem fogyatékosság alapján jár máshova, annak is adjuk oda.  
 
Sági Mihály elnök: Elfogadásra javasoljuk az előterjesztést, azzal a kiegészítéssel, hogy lehetőség 
szerint akkor még augusztus hónapban vizsgáljuk meg az iskolakezdési támogatásként fizetendő 
települési támogatás nyújtásának lehetőségét. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
48/2017.(VIII.2.)EB. határozat 
 
Tárgy: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2017. évi költségvetéséről szóló 2/2017.(III.16.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a községi 
Önkormányzat 2017. évi költségvetéséről szóló 2/2017.(III.16.) önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló rendelet-tervezetet a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja, azzal a 
kiegészítéssel, hogy a Képviselő-testület még augusztus hónapban vizsgálja meg az iskolakezdési 
támogatásként fizetendő települési támogatás nyújtásának lehetőségét. 
 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
2. napirendi pont: Pusztaszer Községi Önkormányzat szociális célú tüzelőanyag 
vásárláshoz kapcsolódó kiegészítő támogatás saját forrás vállalása 
 
Sági Mihály elnök: Második napirendi pont, ehhez szeretnénk kérni kiegészítést.  
 
Máté Gábor polgármester: Kicsit előrébb vagyunk, mint eddig szokott, a tűzifával kapcsolatban 
el kell, döntsük, hogy keményfát vagy puhafát akarunk igényelni. A keményfa messzebb van, és 
fele annyit igényelhetünk, a puha költsége majdnem ugyanannyi lesz a végén, kevesebbet kell 
ugyan fuvarozni, de sokkal messzebbről és fele annyit adhatunk ki. A puhafa van a közelben is, 
ebből adódóan kevesebb a szállítási költsége, ezt ugye nekünk kell rendezni, viszont több a 
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mennyiség. Gyakorlatilag a fuvarozás majdnem ugyanaz, ami nekünk taktikailag számíthat az, 
hogy szeretnénk-e köbméterbe többet adni viszont nem annyira értékes fát, vagy értékesebb fát 
viszont kevesebb mennyiséget. Mindegyiknek meg van az előnye, a hátránya, jobban hangzik az, 
hogy három köbmétert adunk valakinek, mint az, hogy egy köbmétert.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Az önerő igény a lágynál valami 127 ezer forint, a keménynél pedig 
190 ezer forint.  
 
Sági Mihály elnök: Én a magán véleményemet mondom, én otthon biztos, hogy nem tüzelek 
puhafával, igaz én kazánba használom, ott a puhafával tüzelés annyit jelent, hogy állandóan 
rakom, még sincs hőfok. Aki kályhába használja ott biztos, hogy bírja a hőfokot, de azt állandóan 
rakni kell.  
 
Máté Gábor polgármester: Annyit a távolságról, hogy az is lehet, hogy Ásotthalomról kell hozni a 
fát. Az erdőgazdálkodás a puhafát javasolta, mert nagyobb esély van találni.  
 
Sági Mihály elnök: Ehhez saját forrásunk kell.  
 
Máté Gábor polgármester: A szállítás a miénk és 10% még az önkormányzaté, van ennek 
pontos értéke.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Én azon gondolkodom melyik a jobb, mert úgy ahogy mondod, mind 
a kettőnek van előnye is meg hátránya is. én is tudom pontosan, hogy a keményfa sokkal jobb, de 
ha ilyen más problémák vannak benne, akkor legyen puhafa.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Igazából közelebbről tudjuk hozni és többet tudunk venni. Igazából az 
egész telet úgy sem tudják vele kifűteni.  
 
Sági Mihály elnök: Akkor a bizottság azt javasolja, hogy puhafa legyen megpályázva. Aki így 
elfogadásra javasolja, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
49/2017.(VIII.2.)EB. határozat 
 
Tárgy: Pusztaszer Községi Önkormányzat szociális célú tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó 

kiegészítő támogatás saját forrás vállalása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a Pusztaszer 
Községi Önkormányzat szociális célú tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó kiegészítő támogatás 
saját forrás vállalása tárgyú határozati javaslatot lágy lombos tüzifa beszerzésével a Képviselő-
testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
3. napirendi pont: Saját forrás vállalása tanyasi közösségi tér kialakítására kiírt 
pályázaton 
 
Sági Mihály elnök: Harmadik napirendi pont, tanyasi közösségi tér pályázat. 
 
Máté Gábor polgármester: Az előző testületi ülésen beszéltünk arról, hogy a Pusztabíró házának 
valamilyen forrásból, de áldozni kell. Közben megjelent egy olyan pályázat, ami tanyasi térségek 
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közösségi tereit célozva írták ki. 8 millió forint a pályázható összeg maximum, és akkor arra 
gondoltunk, minden képpen nekimegyünk ennek a felújításnak, de ha még találunk rá pályázatot 
is, akkor megyünk azzal. Kecsegtetnek azzal, hogy szeptember vége felé döntés születik a pályázat 
befogadásáról és támogatásáról. 7-ig van a beadási határidő, 7-én 8 órakor nyílik meg az ablak, 
akkor kell elektronikusan föltölteni a pályázatot. Összeállítottuk a teljes költségvetését a Pusztabíró 
házának amibe priorizáltunk 1, 2, 3 és 4-es szinten hogy mi az, amit nagyon fontos megcsinálni, 
mi az, ami később is jó lesz és így próbáltuk az árajánlatot és a költségeket beárazni. Pillanatnyilag 
ott tartunk, hogy 6 millió 300 ezer forint az első prioritás összege. Ezt fogjuk pályázni, bár ez nem 
teszi ki a 8 millió forintot, de van még eszközvásárlás is meg projekt menedzsment költség is 
benne. A lényeg az, hogy maga az épület, építési összegek azok ezekre az első számú prioritásokra 
6,5 millió van. ez a fürdőszoba teljes cseréje, mert amilyen állapotban van az nem jó. A 
nyílászáróknak a cseréje, és itt nem műanyag nyílászárókat fogunk venni, hanem fából, mert 
autentikusabb, a tető teljes cseréje, alászigetelése tetőfóliával, és utána új cserép felhelyezése, 
illetve azoknak a faszerkezeteknek a cseréje, amelyik cserére szorul. Illetve van belső teljes festés, 
külső teljes festés, burkolatok helyre tétele. Ezek vannak a tervbe véve, ez fedi le körülbelül ez a 6 
millió 400 ezer forint bruttó értékben. gondoltuk, hogy 7-én beadjuk ezt a pályázatot, és ha a 
pályázat beadásra került utána nekiállhatunk a felújításnak és utána, ha a pályázatban, ha nyerünk 
elszámolható, ha nem akkor meg elkészítettük úgy, ahogy terveztük. Viszont ehhez kell egy 
testületi határozat, hogy a testület ennek a pályázatnak nekimegy. Mivel 8 millió forint a plafon, 
ezért a 10%-ot a 800 ezer forintot, bevállaljuk olyan formában, hogy maximum 800 ezer forint, 
értékig önerőt vállal, de ezt minden képpen mellé kell tenni a pályázatnak. Ez volt a lényege, ami 
kiváltotta a mai testületi ülésnek a fontosságát, mert hétfőre ezt meg kell csinálni. Ami egyébként 
információ még ezzel kapcsolatban, én azt gondolom nincs esély a pályázat megnyerésére, azért 
megyünk neki, mert ezzel úgyis akartunk foglalkozni, és ha már összeszedtük, akkor próbáljuk, 
meg hátha nyerünk. 8 millió a pályázati plafon és az egész tanyás térségre, amibe körülbelül 6 
megye tartozik bele, és bizonyos települések Pest megyéből, 40 millió forint van, gyakorlatilag ez 
öt pályázat támogatását jelenti.  
 
Sági Mihály elnök: Pici részén jelen voltam, amikor tárgyaltátok, de csak belecsöppentem és el is 
mentem, de egyébként is foglalkozunk a Pusztabíró házával én javaslom, hogy kockáztassuk meg 
ezt a 800 ezer forintot. Ha kockáztatjuk a 800-at és még nyerünk hozzá, akkor viszont lehet, hogy 
az 5 millióból megmarad annyi, hogy másra tudjuk fordítani. De én akkor sem vonnám vissza a 
költségvetésben azt az 5 millió forintot.  
 
Sági Mihály elnök: A napirendi pontot elfogadásra javasolja a bizottság. Aki ezzel egyetért, 
kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
50/2017.(VIII.2.)EB. határozat 
 
Tárgy: Saját forrás vállalása tanyasi közösségi tér kialakítására kiírt pályázaton 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a saját forrás 
vállalása tanyasi közösségi tér kialakítására kiírt pályázaton tárgyú határozati javaslatot a 
Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
Sági Mihály elnök: Van-e valakinek még a bizottsági üléshez valami? 
 
Kósáné Buknicz Mária tag: A szennyvízzel kapcsolatosan? 










